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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny MAREK POLICHAŃCZUK  

Panie Przewodniczący, Panowie Burmistrzowie, Szanowna Rado ja mam dwa pytania. Na 

ulicy Parkowej widzę kończy się inwestycja już zieloniutko się tam zrobiło, co cieszy oczy 

mam nadzieję, że nie tylko moje, ale tych którzy żądali ekspertyz różnych również. Pytanie 

mam kiedy to boisko będzie już w użytkowaniu? Kiedy mogą się już odbywać pierwsze 

zajęcia? To jest pierwsze pytanie. Drugie dotyczące żłobka dawnego czyli tej rudery o które 

ciągle mówimy. Czy jest możliwość żeby, ponieważ często jeżdżąc po Polsce widzę ja tego 

typu budynki są osłaniane. Osłaniane są banerami specjalnymi, które powodują to, że tych 

budynków nie widać. Po drugie są możliwości takie, że banery tzw. pompowane w postaci 

może nie tyle balonów co ścianek różnych, to nie jest jakoś bardzo drogi element natomiast 

może spełniać również charakter promocyjny czy miasta, czy organizacji miejskich, czy 

różnych instytucji. Jaka jest możliwość i to jest moje pytanie, jaka jest możliwość, że w 

związku z tym, że właściciel działki nie wywiązuje się z jakby zapewnienia porządku na tej 

działce, jaka jest możliwość wyegzekwowania lub samemu przez miasto wprowadzenia na 

ten teren takiego banneru by zasłonić ten obiekt? Zbliżają się święta czas różnego rodzaju 

wystroju świątecznego na mieście, może ten czas również będzie dobry, żeby zasłonić ten 

budynek tego typu lub w podobnego typu instalację. 

 

 


